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Graag zou ik als schaatsliefhebber een beroep op u willen doen
 om de leden van Provinciale staten de volgende berekening
 doen toekomen.

Waarom een ijsbaan in Hoogeveen veel gunstiger gelegen is!

Assen heeft een ijsbaan dichtbij in Groningen, Roden en Leek,
 enA en Hunze liggen dichtbij de ijsbaan van Groningen alles
 westelijk daarvan ligt dichter bij Heerenveen.

Bijvoorbeeld Gemeente Midden Drenthe ligt ongeveer even
 ver van Assen als van Hoogeveen, daarvoor verschilt de
 reistijd niets dus die hoeven we niet mee te tellen.

Dus eigenlijk heeft een ijsbaan in Assen slechts een potentieel
 aan bezoekers  uit rond de 80.000 inwoners.

Dan Hoogeveen, ik zal eens een opsomming maken van de
 gemeentes zuidelijker en op gelijke hoogte als Hoogeveen
 zonder een ijsbaan in de directe omgeving:

Gemeente Emmen  110.000

Gemeente Coevorden  35.000

Gemeente Hoogeveen.  55.000

Gemeente Hardenberg.  60.000

Gemeente Meppel.        33.000

Gemeente De Wolden.   24.000

Totaal aantal        317.000 inwoners.
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Een groot deel van de ijsbaan gebruikers komt met de auto, dus
 we kunnen zowieso zeggen dat er minder kilometers gereden
 zal worden door een groter aantal mensen, dus milieu winst!

Henry van der Veen




